
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 15/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 480/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Κίνηση διαδικασίας πρόσκλησης εκδήλωσης 
ενδιαφέροντος για σύνταξη ειδικής 
τεχνικοοικονομικής μελέτης και σχεδίου 
αξιοποίησης Στρατοπέδων. 

 
       Σήμερα 14 Ιουλίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 10-7-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ε. Γουναράς Π. Ποταμόπουλος 
2. Α. Γκαμπέσης Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης Δ. Ταχματζίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Σ. Μηλιόπουλος  
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Κ. Μιχαηλίδης 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Γ. Τροχόπουλος    
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

480/2003 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 493/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 495/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Χ. 
Ντόβας,  Α. Παπαστεργίου,  Π. Ποταμόπουλος,  Γ.  

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος Μανακούλης. 

4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 496/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 498/2003 
απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 501/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, 
Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 502/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Α. Παπαστεργίου 
25. Κ. Πουλασουχίδης 
26. Η. Σοφιανίδης 
27. Γ. Ορφανίδης 



 
  
 Στη συνέχεια  ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε :Να 
κινηθεί  η διαδικασία που προβλέπει  ο Ν.716 προκειμένου να γίνει πρόσκληση 
εκδήλωσης ενδιαφέροντος για τη σύνταξη της ειδικής τεχνοοικονομικής  μελέτης και 
σχεδίου αξιοποίησης των στρατοπέδων της προηγούμενης απόφασης του Δ.Σ. Δηλ. 
της Αγ.Βαρβάρας με 196 στρ., 15 στρ. και 5 στρ. θα παραχωρηθεί στο Δήμο το 50%. 
Το άλλο 50% θα πολεοδομηθεί υπέρ του στρατού. Για να γίνει αυτό πρέπει να γίνει 
μία οικονομοτεχνική μελέτη. Αυτή τη μελέτη θα την κάνει ένα μελετητικό γραφείο. 
Κινούμαι τη διαδικασία και η ΔΕ θα καταρτίσει τους όρους κλπ. Πάντα με τον Ν.716. 
 Πουλασουχίδης :Σε τι συνίσταται το επείγον; 
 Δήμαρχος: Εάν η παραχώρηση του στρατοπέδου για την Πανεπιστημιακή 
Σχολή δεν είναι επείγον, τι να πω; Από την μία πιέζουμε για να γίνει η Σχολή κι από 
την άλλη δεν είναι επείγον; Θα συνεδριάσει το Δ.Σ. μετά από ένα μήνα. 
 Πουλασουχίδης :Από πότε ξέρουμε ότι το στρατόπεδο θα παραχωρηθεί; Δεν 
ξέρω το ύψος της μελέτης και τι θα γίνει στο εξής. Θα μπορούσαμε από τότε που 
ξέρουμε ότι θα παραχωρηθεί το στρατόπεδο και ότι χρειάζεται αυτή η μελέτη να το 
είχαμε ως τακτικό θέμα και να είχαμε καλύτερη ενημέρωση. 
 Δήμαρχος :Πριν 15 μέρες είχε έρθει ο κ. Καζάκος από το στρατό. Εάν δεν είχε 
έρθει δεν θα ξέραμε τι έπρεπε  να κάνουμε. Μου έδωσε τα υποδείγματα την 
Παρασκευή που πήγα στην Αθήνα. 
 Πουλασουχίδης : Ας μας το λέγατε αυτό. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα για το κατεπείγον; 
 Σύμβουλοι:Ναι. 
 Πρόεδρος :Μπαίνουμε στην ουσία. Ερωτήσεις. 
 Γαβρίδης :Πόσα στρ. είναι το στρατόπεδο για τη Σχολή; Πόσα στρ. θα πάρει ο 
στρατός; 
 Δήμαρχος :Πρέπει να ξεκαθαρίσει η υπηρεσία του στρατού ποιο είχε  
παραδώσει η Κοινότητα Αγ.Βαρβάρας κατά χρήση. Το άλλο το έδωσε η επιτροπή 
απαλλοτριώσεων κατά κυριότητα. Εάν είναι το μπροστινό αυτό της κατά χρήση είναι 
δικό μας. Εάν είναι  το άλλο θα γίνει ανταλλαγή. Εμείς ζητούμε αυτό που έχει τα 5 
πέτρινα κτίρια. Είναι 67 στρ. Από τα 196 στρ. θα πάρει τα μισά ο στρατός. 
 Πουλασουχίδης :Εάν επιτρέπει το όριο θα πάει σε απευθείας ανάθεση η 
μελέτη; 
 Δήμαρχος :Πρέπει να είναι πάνω από το προβλεπόμενο όριο και θα πάνε με το 
Ν.716. 
 Ουσουλτζόγλου:Με όλη αυτή τη διαδικασία επιμένει ο Δήμαρχος ότι το 2004 
θα υπάρχει στο μηχανογραφικό η Σχολή; 
 Δήμαρχος : Παλεύουμε για να λειτουργήσει η σχολή και με λίγα χρήματα, το 
2004. Οποιαδήποτε άλλη μεθόδευση θα στοιχίσει ακριβότερα και δεν θα μπορεί ο 
Δήμος να τα καλύψει. 
 Δάσκαλος: Θα γίνουν 3 μελέτες ή θα είναι ενιαία; 

Δήμαρχος :Ενιαία. 
Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 

 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του Δημάρχου. 
2.- Τις με αριθ. 304/2003 και 479/2003 αποφάσεις του με τις οποίες εγκρίθηκε η 
υποβολή αιτήματος του Δήμου Βέροιας προς το ΥΠΕΘΑ για παραχώρηση 
στρατοπέδων. 



3.- Την ανάγκη κίνησης  της διαδικασίας πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος για 
σύνταξη ειδικής τεχνικοοικονομικής μελέτης και σχεδίου αξιοποίησης των παραπάνω 
Στρατοπέδων. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.), καθώς 
και του Ν. 716. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την κίνηση διαδικασίας πρόσκλησης εκδήλωσης ενδιαφέροντος 
για σύνταξη ειδικής τεχνικοοικονομικής μελέτης και σχεδίου αξιοποίησης των 
Στρατοπέδων «Ταμπακόπουλου», «Καπετάν Κόρακα» και «Αγία Βαρβάρα». 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    480/ 2003 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΕΧΑΓΙΟΓΛΟΥ Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Π. Ποταμόπουλος   
 Γ.  Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-7-2003 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


